
Záznam 
 

z I. zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho 
rozvoja zo dňa 24.02.2022  

 
v Galante dňa 24.02.2022 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró sa komisie z dôvodu práceneschopnosti 
nezúčastnil. Vedením komisie bol predsedom poverený pán Fridrich Psota, ktorý v 
úvode privítal všetkých prítomných, otvoril zasadnutie a predložil návrh programu 
rokovania doplnený o nový bod č. 6 – žiadosť pani Michalikovej o predĺženie zmluvy 
o nájme nebytových priestorov v objekte MsKS. Takto predložený návrh programu (viď 
nižšie) členovia komisie jednomyseľne schválili. 
 

24.02.2022 o 14,00 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Plán činnosti Komisie obchodu, služieb, CR a RR na rok 2022 
3. Žiadosť o predĺženie nájmu k nebytovému priestoru na ul. Hlavná 946 v správe 

spoločnosti Bysprav spol. s r.o. (K-PARTNER – Minútka – rýchle občerstvenie) 
4. Činnosť TSMG – ústna informatívna správa 
5. Žiadosť OOCR Matúšova zem – Mátyusföld o výpožičku priestorov turisticko-

informačnej kancelárie a prevádzku južnej veže neogotického kaštieľa 
6. Žiadosť pani Michalikovej o predĺženie zmluvy o nájme nebytových priestorov 

v objekte MsKS 
7. TC Galandia – žiadosť a informatívna správa  
8. Rôzne  
9. Záver 

 
K bodu č. 2 
Plán činnosti Komisie obchodu, služieb, CR a RR na rok 2022 

Materiál predložila Mgr. Sláviková, zapisovateľka komisie a dodala, že predseda 
komisie schválil takto navrhnutý program. V prípade pripomienok, resp. ďalších 
návrhov, nápadov, požiadala členov komisie o doplnenie. 
Mgr. Gál – zaujímal sa, či je organizácia GT a VT reálna. V pláne činnosti poznamenal 
tiež bod o rozširovaní cyklotrás a zaujímal sa o štádium rozšírenia pohrebiska 
v mestskej časti Hody, rekonštrukciu domu smútku na novom cintoríne a aké podujatia 
sa plánujú organizovať s partnerskými mestami.  
Mgr. Amrichová – prac. stretnutie GT sa malo uskutočniť dnes ráno, avšak kvôli PN 
viacerých členov riaditeľstva bolo preložené na 7.marca. Cyklotrasa smerom na 
Kaskády patrí do iného katastrálneho územia, ale rieši sa to. V prípade bližších 
podrobností sa k tému môže vyjadriť p. Vašáková v bode rôzne. Pohrebisko Hody – 
stojí a padá to na SPF, teraz sa pripravujú podklady pre územné rozhodnutie, 
komunikácia trvá dlhšie, ale rieši sa to. Podujatia s part.mestami – každý rok sa 
pripravujú špeciálne podujatia, tento rok je to 785. výročie prvej písomnej zmienky 
mesta, na ktoré budú pozvaní aj hostia z partnerských miest. K iným podujatiam nemá 



informácie. Dom smútku – klimatizácia už bola už dávnejšie zakúpená, tento rok sa 
bude riešiť kolumbárium. 
F. Psota – doplnil, že podal návrh na ORM, aby sa podala žiadosť o rozšírenie cintorína 
až po koľajnice. 
M. Bičan – na MsZ odznela informácia o schválení úz.plánu, bolo to so všetkými 
prejednané, a dozvedá sa, že sa to začína odznova. 
Mgr. Amrichová – presný stav ohľadne rozšírenia cintorína v Hodoch doplní pani 
Vašáková v bode rôzne. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok.  
 

K bodu č. 3  

Žiadosť o predĺženie nájmu k nebytovému priestoru na ul. Hlavná 946 v správe 

spoločnosti Bysprav spol. s r.o. (K-PARTNER – Minútka – rýchle občerstvenie) 

Materiál predložil M. Fukas, konateľ spol. Bysprav spol. s r.o.. 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok.  
 
K bodu č. 4 

Činnosť TSMG – ústna informatívna správa 

Ing. Ján Poľakovský, riaditeľ TsMG oboznámil členov komisie s aktuálnymi činnosťami 
TsMG a ich krátkodobých plánov. Počas zimného obdobia sa intenzívne konali orezy 
a výruby stromov, ktoré boli do dnešného dňa ukončené a následne bude realizovaná 
náhradná výsadba. V novom cintoríne prebehli viaceré úpravy zelene, v Nebojsi 
výmena oplotenia, úpravy oplotenia sa plánujú aj v Javorinke a v Hodoch. Prebieha 
príprava techniky na kosenie, materiálu a príslušenstva na výsadbu, do stavu pribudli 
dvaja záhradníci. Kompostáreň – zameranie najmä na skladovanie a spracovanie 
dreva z výrubov. Rozbieha sa prevádzka hygienizačných zariadení, dolaďuje sa 
činnosť. Ďalšia téma do budúcna by mohla byť využiteľnosť vyrobeného kompostu. 
Kompostáreň je už celá zariadená a vybavená. Kuchynský odpad – hodnoty sa 
pohybovali týždenne asi 2 tony (v lete 5t), v zime sa množstvá znížili o polovicu. 
Separovaný zber zatiaľ nepociťuje zavedenie zálohovacieho systému.  
Z. Gauliederová – zaujímala sa, kedy domácnosti dostanú zberné košíky na BRKO. 
Mgr. Amrichová – dolaďujú sa detaily, ale v priebehu marca-apríla by sa to malo 
spustiť. Distribúcia začne prvotne v rodinných a následne v bytových domoch. V 
každom košíku bude infoleták o zbere. Z Envirofondu sa min.rok podarilo zakúpiť 
vozidlo a sudy na zber tohto druhu odpadu. Robí sa prieskum trhu, či sa bude 
zabezpečovať aj štartovací balíček – s bio rozložiteľnými sáčkami, aby si ľudia na to 
zvykli. 
Z. Gauliederová – ako sa bude využívať kompost? 
Ing. Poľakovský – časť kompostu budú využívať mestskí záhradníci. Ak bude mať 
kompost dobré parametre, bude možné si ho prísť zobrať za symbolické ceny 
(manipulačný poplatok) na zberný dvor. 



Z. Gauliederová – v spote TV KREA videla v jednom polopodzemnom kontajneri, že 
do zbernej nádoby so zeleňou, či kuchynským odpadom, bol nahádzaný odpad v 
plastových vreciach.  
Ing. Poľakovský – to bolo na sídl. West, je tam veľa obyvateľov zo zahraničia, ktorí 
neseparujú, nemajú návyky na triedenie.  
Mgr. Amrichová - problém je aj s tým, že sa neprihlasujú na trvalý pobyt, nevieme ich 
podchytiť ako platiteľov za komunálny odpad. 
Z. Szelle – noví obyvatelia sú neprispôsobivý, nevyužívajú zberný dvor, neseparujú. 
Mgr. Gál – zaujímal sa, či inflácia zastihla TSMG a či sú schopné tvoriť vlastné príjmy. 
Zároveň im poďakoval za aktívnu, profesionálnu činnosť aj počas sviatkov. 
Ing. Poľakovský – zatiaľ ich inflácia nepostihla. Vlastné príjmy tvoria 30-35% rozpočtu 
na strane príjmov. Covid mal vplyv na celú ekonomiku, ale napriek tomu skončili s 
plusovými hodnotami hospodárenia. 
Z. Gauliederová – zaujímala sa o spôsob zberu odpadu z polopodzemných 
kontajnerov, počet obsluhujúceho personálu a jázd. Pochválila TSMG so 
starostlivosťou o zeleň, smeti atd.. mesto sa rozrastá a všetko sa stíha. 
Ing. Poľakovský – ruka stojí 50 000 € bez DPH, aktuálne na to postačujú 2 
zamestnanci, 4 jazdy musia spraviť pri vyprázdnení jedného stojiska, následne 
pokračujú prekládky v TSMG a spracovanie odpadu. Posilňujú posádky 
zamestnancov, v posledných dvoch rokoch naberajú vodičov, ktorí sú všestranní, 
dokážu sa striedať na rôznych pozíciách. Dvaja noví záhradníci boli tiež dobrým 
krokom a na zber kuchynského odpadu bol tiež prijatý extra vodič. Snaží sa 
ekonomicky hospodáriť s prideleným rozpočtom. 
M. Bičan – naše TSMG nám môžu okolité mestá a obce závidieť. Zaujímal sa, či je 
zvoz zmiešaného odpadu z iných obcí pre TSMG rentabilný. 
Ing. Poľakovský – ak by to nebolo dobre nakalkulované, nevenovali by sa tomu. Platia 
si to obce. 
Mgr. Amrichová – doplnila p. Poľakovského novinkami z oblasti odpad. hospodárstva: 
budú sa RFID kódmi označovať nádoby na KO a bude podchytená intenzita zberu, 
lokality zberu, čierne nádoby, počet nádob v domácnostiach a pod.. Od 1.1.2023 bude 
podľa zákona povinné upravovať komunálny odpad pred uložením na skládku. Odpad 
musí prejsť mechanicko-biologickou úpravou, inak ho skládka nepreberie. MBU linky 
by si primárne mali zaobstarať skládky, je to finančne náročná investícia. Platnosť tejto 
povinnosti zatiaľ nebola odložená. Majú vyjsť výzvy v tejto oblasti. 
F. Psota – požiadal TSMG, aby prešli všetky mestské chodníky a skontrolovali kde 
zasahujú konáre do chodníkov. Zaujímal sa, kto určil odrodovú skladbu stromov novej 
výsadby. 
Ing. Poľakovský – v spolupráci s MsP zabezpečia orez konárov, dohliadnu na to. Čo 
sa týka výsadby, mesto s odborníkmi posudzovalo druhovú skladbu v daných 
lokalitách. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informáciu jednomyseľne na vedomie. 
 
K bodu č. 5 
Žiadosť OOCR Matúšova zem – Mátyusföld o výpožičku priestorov turisticko-

informačnej kancelárie a prevádzku južnej veže neogotického kaštieľa 

Materiál predložila Mgr. Amrichová, vedúca OKSaŽP.   
Mgr. Gauliederová – zaujímala sa, prečo vežu nebude prevádzkovať MSKS ako 
správca kaštieľa.  



P. Paška – pán riaditeľ MSKS bol na pracovnom stretnutí dňa 11.2.2022 so žiadosťou 
OOCR oboznámený a súhlasil s ňou. Turistická kancelária bude zastrešovať 
komunikáciu s návštevníkmi, propagovať celý región a posielať návštevníkov 
spoznávať krásy celého okresu. V ďalších mestách/obciach regiónu vzniknú časom 
podobné kancelárie. Mestu opadnú náklady na prevádzku, budú tam zdatní ľudia. 
Mgr. Gál – po preštudovaní materiálu súhlasí s potrebou turistickej kancelárie a 
kancelárie OOCR. Následne sa zaujímal o podmienky výpožičky, či náklady na 
prevádzku bude znášať OOCR alebo bude potrebné zmeniť VZN?  
P. Paška – teraz máme ešte veľa otázok ohľadne fungovania. Prevádzkovaním južnej 
veže bude OOCR robiť službu pre mesto, návštevnosť veže ukáže, či bude OOCR 
schopná hradiť prevádzkové náklady. 
Mgr. Amrichová – mestu bol správcom MsKS predložený predbežný návrh 
prevádzkových nákladov južnej veže, ktorý mal byť po pracovnom stretnutí 
aktualizovaný podľa aktuálnej spotreby. 
F. Psota – zaujímal sa, kedy bola veža skolaudovaná a odkedy plynie záväzok 
otvorenia pre verejnosť. 
Mgr. Amrichová – kolaudácia južnej veže bola v decembri, záväzok sprístupnenia veže 
plynie od marca a tiež je tam podmienka sprístupniť vežu počas niektorých 
významných kultúrnych dní. Zároveň dodala, že OOCR bude môcť čerpať 
fin.prostriedky prostredníctvom podaných projektov z Krajskej investičnej a rozvojovej 
agentúry, ktorej členský príspevok je min. 20 000 € ročne a v roku 2023 už aj 
z Ministerstva výstavby a dopravy SR na podporu rozvoja cestovného ruchu 
a prevádzku kancelárie. Rôzne odborné združenia a asociácie budú nápomocné pri 
činnosti OOCR aj TIK. Zároveň sa budeme zapájať do ďalších projektov na 
ďalšiu obnovu kaštieľa. 
F. Psota – zaujímal sa, kto bude nastavovať cenotvorbu prehliadok. 
Mgr. Amrichová – vstupné do JV bude konzultované, avšak ak bude vežu 
prevádzkovať OOCR, výnos zo vstupného bude príjmom organizácie. Pôjde o 
prehliadky so sprievodcom, veža je pekne zariadená, bude to na úrovni. OOCR vznikla 
na konci roka 2021, je to nezisková organizácia, ktorej príjmom sú členské príspevky. 
Materiál bude prerokovaný aj na Komisii finančnej a správy majetku a následne sa 
predloží aj na MsZ. V návrhu zmluvy bude vyšpecifikované akým dielom sa na 
financovaní bude podieľať Mesto a akým OOCR. 
P. Paška – pred obnovou veže sa hovorilo, aby obyvatelia mesta mali vstup grátis. 
Pripravuje sa ponuka pre školy. Všetko je v procese riešenia a konzultácie. 
Z. Gauliederová – pokiaľ nepoznáme prevádzkové náklady, nevie sa k tomu vyjadriť. 
Mgr. Sláviková – OOCR má v rozpočte vyčlenené prostriedky na prevádzkové náklady, 
bude sa vedieť spolupodieľať, časom možno v plnej výške. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante s pripomienkou: 
- predložiť aktualizované finančné náklady na prevádzku veže a priestorov TIK 
na r. 2022. 
 
K bodu č. 6 

Žiadosť pani Michalíkovej o predĺženie zmluvy o nájme nebytových priestorov 

v objekte MsKS. 

Materiál predložila p. Čolleová, vedúca ekonomického úseku MsKS.  



 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila 
predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok.  
 
 
K bodu č. 7  
TC Galandia – žiadosť o finančnú výpomoc a informatívna správa 

Materiál predložil Z. Szelle, konateľ spoločnosti. Galandia momentálne funguje na 
minimálne prevádzkové náklady. Technológia bola odskúšaná, až na jedno čerpadlo, 
ktoré je potrebné vymeniť, všetko funguje. To čerpadlo je v rozpočte žiadosti 
o fin.výpomoc. Riešia reklamácie so stavebnou firmou. Návštevníci sa už zaujímajú, 
čakajú na otvorenie. Posledné dva mesiace budú dolaďovať drobné úpravy. 
M. Tószegi – o zatekaní kuchyne sa hovorilo už min.rok na poslednej komisii a stále 
to trvá. Zaujímal sa, či sa tam neničí zariadenie a ako sa k tomu stavia Avastav?  
Z. Szelle – tieto chyby boli zistené pri kolaudácii. Reklamácie sú na stole, ale stavajú 
sa k tomu zatiaľ nekorektne. 250 000 € máme zádržné, ak nezačnú konať v marci, 
začne to riešiť Galandia s.r.o. a bude im to odpočítané zo zádržného.  
M. Tószegi – zaujímal sa, prečo Galandia nie je otvorená, niektoré časti už mohli byť 
otvorené, ako sauny a pod., aby sa už fin. prostriedky vracali naspäť. Nemôžeme stále 
posúvať termín otvorenia. 
Z. Szelle – bola by schopná otvoriť, softvér funguje, spravil nábor zamestnancov, kvôli 
covidu neotvorili, prepustil zamestnancov, nebolo by to rentabilné. Všetko teraz beží 
na minimum, kvôli saunám by museli navýšiť kúrenie, zamestnať pokladníčku a jednu 
masérku.  
P. Paška – prvý májový víkend by chceli otvoriť prevádzku. Rozbehol sa aj predpredaj 
vstupeniek. Už to nechcú zdržiavať. 
M. Tószegi – Galandia je zatvorená, už teraz má vysoké náklady a opäť žiada fin. 
prostriedky na prevádzku, z prevádzky sáun už mohli mať príjem. Žiada skontrolovať 
výšku nákladov na účtovníctvo a ekonom.služby, ktorá sa mu zdá byť privysoká. 
Z. Szelle – všetko teraz beží na minimum. Neverí, že by prevádzkou sáun pokryl 
náklady na pokladňu, masérku, upratovačku, kúrenie a pod..  
Mgr. Gál – nechcel by byť v úlohe konateľa, avšak financie sú súrne potrebné, aby sa 
mohol pohnúť. Pôžička sa bude robiť zmluvou? Chápe aj pripomienky p. Tószegiho, 
veľa obyvateľov čaká na otvorenie sáun aj zo zdravotných dôvodov. Ak sa podarí 
otvoriť Galandiu skôr, bude to len výhoda. 
Z. Szelle – nová žiadosť o fin. prostriedky pôjde cez pôžičku. 
P. Paška – dodal, že predseda komisie, Mgr. Biró, telefonicky potvrdil, ak sa nájdu 
financie v rozpočte, podporí to, musia avšak byť návratné. A nejde len o vrátenie tejto 
pôžičky, ale aj predchádzajúcich kapitálových vkladov odo dňa jej zatvorenia.  
Z. Szelle – snaží sa ušetriť na nákladoch, aby to fungovalo. Prevádzkuje saunu, skoro 
nikto tam nechodí. Aj sauny v penzióne Viktória sú zatvorené, prevádzka je 
nerentabilná.  
M. Tószegi – zaujímal sa, či je pripravený časový plán návratu financií pri nižšej – 
bežnej – vysokej návštevnosti, že za aké obdobie je reálne vrátenie výpožičky? 
P. Paška – po letnej sezóne budeme schopní nastaviť prevádzku, budeme poznať 
návratnosť a navrhneme splátkový kalendár. Predpokladá sa, že môžeme počítať s 8 
a viac rokmi, úverová zmluva je na 20 rokov.  



M. Tószegi – vrátil sa k Ava-Stavu, zádržné 250 000 € by malo stačiť na opravu strechy 
a či Ava-Stav nemôže žiadať súdnou a inou právnou cestou vrátenie zvyšku 
zádržného? 
Z. Szelle – je to v zmluve zakotvené, ak to neodstránia, nemôžu žiadať zádržné.  
Z. Gauliederová – žiadala ORM o preberací protokol a kolaudačné rozhodnutie, kde 
tieto jej boli poskytnuté a z ich obsahu vyplýva, že všetko prešlo bez problémov, resp. 
neboli zistené žiadne závady. 
E. Vašáková – preberací protokol zaslala za mesto Galanta, ktorý bol bezproblémový. 
V preberacom protokole Galandie boli zistené závady poznamenané. Dopošle ich p. 
Gauliederovej nanovo. 
Z. Gauliederová – zaujímala sa, či v protokole sú uvedené aj spätné úpravy terénu 
a ich finančné vyčíslenie? 
Z. Szelle – áno, je to všetko v protokole. Musia vrátiť všetko do pôvodného stavu 
v priebehu mesiacov apríl-máj. 
M. Tószegi – okolie Galandie je v hroznom stave, je tam veľký neporiadok. Obáva sa, 
aby to neodstrašilo návštevníkov. 
P. Paška – technická prevádzka Galandie je schopná otvorenia, úpravy terénu ešte 
neskončili a bude potrebné ešte spraviť veľké upratovanie. 
Z. Szelle – verí, že bežná prevádzka kúpaliska bude už financovaná z tržieb. 
Po následnej rozprave o kvalite a čistote vody, dal zastupujúci predseda hlasovať 
o predloženej žiadosti. 
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predloženú žiadosť o finančnú výpomoc prerokovala a hlasovaním  4 
za, 1 sa zdržal ju odporučila predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva 
v Galante bez pripomienok. 
 

K bodu č. 8 
Rôzne 
 
a) Parkovanie na chodníkoch 
 
Pán F. Psota uviedol, že predseda komisie žiadal p. Vašákovú, vedúcu ORM, o 
informáciu o pripravovanom zákone o zákaze parkovania na chodníkoch. 
P. Paška – požiadal MsP o evidenciu chodníkov s možnosťou parkovania na nich. 
Zatiaľ nemá analýzu. 
E. Vašáková – účinnosť tohto zákona bude odložená, ešte nevieme ako bude vyzerať 
jej novela, nakoľko je zmätočná. Následne bola v médiách zverejnená správa, že bude 
platná od 1. marca. Zatiaľ však majú ústnu dohodu s dopravným inšpektorátom aj MsP 
je, že nebudú pokutovať takéto parkovanie. Na vytypovaných lokalitách však budú 
riešiť takéto parkovanie – ide o jednosmerku na sídl. SNP za škôlkou, kde budú musieť 
povoliť tento typ parkovania. Ďalšia lokalita je na sídl. Sever, vo vnútrobloku 
Železničiarska to bude tiež ošetrené dopravnou značkou. Anomálie ako napr. na 
Revolučnej št. pri cikcakovom bytovom dome, budú riešiť individuálne. Bez ohľadu, či 
bude zákon účinný alebo nie, tie značky budú osadené v priebehu nasledujúcich 
mesiacov. 
F. Psota – náčelník MsP má ťažkú situáciu, nechce pokutovať vodičov za parkovanie, 
nakoľko v meste nie je dostatok parkovacích miest. Ale bol by za pokutovanie pri 
anomáliách, kedy sú vodiči drzí. Na sídl. Sever sa však dajú nájsť lokality na 



vybudovanie parkovísk, napr. za Nyírfou alebo vo vnútroblokoch, kde by to bolo žiaľ 
na úkor zelene.  
b) rozšírenie cintorína Hody 
 
Mgr. Amrichová – požiadala E. Vašákovú o doplnenie informácie k rozšíreniu cintorína 
v mestskej časti Hody. 
E. Vašáková – SPF odpovedal, že delimitačným spôsobom to odovzdajú mestu keď 
bude vydané územné rozhodnutie, následne sa pripraví štúdia. Mesto je v štádiu 
rokovania, či pokračovať v tradičnom spôsobe pochovávania, alebo perspektívne 
zaviesť urnové steny alebo v zeleni, ako na novom cintoríne. Na ďalšiu komisiu 
predloží materiál na posúdenie.  
M. Bičan – na MsZ odznela informácia, že územný plán bol schválený a určené 
rozšírenie cintorína. V prvom rade by sa to malo ohradiť, upraviť zeleň a spôsob 
pochovávania by mal byť posledný. 
E. Vašáková – od SPF čakajú rok na odpoveď na urgentné listy.  
P. Paška – SPF nefunguje, nakoľko nemá funkčnú dozornú radu, nekonajú viac ako 
rok všetko stojí.  
Mgr. Amrichová – SPF má dva spôsoby prevodu – bezodplatný a odplatný. Pri 
odplatnom je ten proces rýchlejší. Pri bezodplatnom ide o dlhodobú komunikáciu a 
pokiaľ nemáme všetky stanoviská, nevieme nič predložiť na MsZ. Teraz k tomu 
potrebujú územné rozhodnutie. Rovnako sa rieši trojuholník medzi bytovkami West 
a Patriou.  
 
c) neprispôsobiví občania na žel. stanici 
Z. Gauliederová – na žel. stanici, od strany nástupíšť, neprispôsobivý občania týrali 
psíkov a obťažujú ľudí. Nie sú tam kamery a zaujímala sa, či je možné osloviť Trnavu, 
aby tam namontovali kamerový systém. Kamerový systém MsP je len pred stanicou. 
Žiada vedenie mesta Galanta o spoluprácu s Trnavou, aby tam boli namontované 
kamery a mohli sa riešiť v budúcnosti priestupky. 
P. Paška – my nemáme právo zasahovať do priestorov železnice, na to je železničná 
polícia, ktorá nemá na to kapacity. MsP Galanta nemôže v týchto priestoroch 
zasahovať. So železnicami môžeme o tom diskutovať. 
 
d) Pamätná izba židovskej náboženskej obce 
Z. Gauliederová – zaujímala sa o žiadosť OZ Shalom, nakoľko bolo prijaté uznesenie 
na poslednom MsZ. 
P. Paška – bolo prijaté a podpísané chybné uznesenie, ktoré si v tom momente nikto 
neuvedomil. Uznesenie je nevykonateľné, nakoľko v uznesení je zle uvedená rozloha 
priestorov. So zástupcami oboch združení sa zvolá stretnutie po jarných prázdninách 
a bude sa hľadať riešenie. Zároveň bolo OZ Shalom vyzvané predložiť 3D model 
mesta, na ktorú dostali dotáciu v minulosti, avšak do dnešného dňa nebol model 
predložený. Tiež si chce ujasniť, do akého stavu chcú žiadatelia dať predmetný 
priestory, nakoľko odznelo viacero variant. Na pracovnom stretnutí tvrdi p. Fahn, že 
chcú omietnuť steny, Mgr. Kolek na MsZ tvrdil, že steny chcú ponechať obité, 
naturálne, ako vyzerajú v súčasnosti. Pán Smrtník opäť potvrdil, že chcú steny opraviť.  
Z. Gauliederová – má informáciu, že žiadatelia chcú priestory opraviť a len niektoré 
spodné časti stien nechať obité.  
F. Psota – k rekonštrukcii sa musia vyjadriť pamiatkari. Zo skúseností vie, že na 
hradoch a zámkoch zvyknú priznať aj obité steny. 



E. Vašáková – žiadatelia musia podať na mesto, ako vlastníkovi, zámer 
s reštaurátorským prieskumom. Po schválení sa k tomu musí vyjadriť KPÚ. Počas 
stavebných prác tam musia byť odborne spôsobilé osoby, ktoré kontrolujú postup prác 
a technologické postupy dozorované reštaurátorom. 
 
K bodu č. 9 
Záver 
 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Fridrich Psota 
všetkým prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   

 
 
 

   Fridrich Psota, v.r.  
                           v zast. predsedu komisie 
 
 
Zapisovateľka komisie: Mgr. Sláviková, v.r. 


